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A tisztség átvétele 

2013. 07. 06-án rendezte meg az ELTE TTK HÖK Alakuló Küldöttgyűlését, ahol a Kollégiumi biztosi 

pozícióba én lettem megválasztva. Elődöm Csutka Boglárka felkészítésének köszönhetően 

gördülékenyen ment az a tisztség átvétele, közvetlenül a megválasztás után felvettem a kapcsolatot a 

Kollégiumi Hallgatói Önkormányzattal és Csonka Balázs elnök úr is biztosított a támogatásáról. A 

tisztségbe kerülés előtt már részt vettem mind a TTK HÖK, mind a KolHÖK Küldöttgyűlésein, így ezen 

rendezvényeken való részvétel sem volt teljesen újdonság. 

A Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat  

A KolHÖK küldöttgyűlésein néhány kivételtől eltekintve (tanulmányi okok, betegség) egytől egyig 

részt tudtam venni, az elhangzottakról a küldöttgyűlési beszámolóimban tájékoztatást adtam. A 

tisztség betöltése folyamán három felvételi eljárásban is részt vettem: 

 2013 nyár: a felsős és elsős kollégiumi jelentkezés is ezen a nyáron zajlott (eltérően a 

korábban megszokott tavaszi felsős jelentkezéstől), ami nem kevés bonyodalmat és 

kétségbeesett megkeresést vont maga után. Az elsős és felsős felvételizők közül is rengeteg 

levél és telefonhívás érkezett, a problémákat mindig sikerült orvosolni. Az elsős ponthatár 36, 

míg a felsős 29 pont lett.  

 2014 tavasz: felsős felvételi eljárás. A viszonylag kevés jelentkező miatt a felvételi határideje 

egy nappal ki lett tolva, a jelentkezők száma drasztikusan ekkor sem nőtt. A jelentkezések 

bírálásában jómagam is részt vettem, mint a Kőrösi Csoma Sándor Kollégium 

Diákbizottságának tagja, így a hallgatói megkereséseken felmerülő problémák megoldása is 

egyszerűbb volt. Az eredményről május 5-én kaptak tájékoztatást a felvételizők, a ponthatár 

25 pont lett. 

 2014 nyár: elsős felvételi eljárás. Ezen felvételi időszak okozta mindközül a legtöbb 

bonyodalmat, ugyanis a felvételi már a neptun rendszerén keresztül történt. Mint az várható 

volt rengeteg, a felvételi felületet érintő probléma jött elő, a gólyák nem kevés pánikkal teli 

üzenetet küldtek, nem beszélve a telefonos megkeresésekről (szülőkkel együtt!). 

Köszönhetően a KolHÖK gólyáknak szóló facebook csoportjának, egy idő utána a felvételizők 

már innen is tájékozódtak és a rengeteg probléma fokozatosan megoldásra került. A felvételi 

ponthatár 37 pont volt. Meglepően tapasztaltam, hogy nagyon sok férőhely-lemondással 

kapcsoaltos megkeresésem is volt, ez eddig nem volt jellemző (vagy csak önállóan jártak el a 

hallgatók?!).  



Ha már neptun, akkor várólista. Az idei várólistás jelentkezés is már a neptunban zajlik, a problémák 

ugyanúgy megvannak (szerintem sokan inkább a neptuntól „félnek” és fenntartásokkal használják, 

ezért több a megkeresés, de ez csak egyéni vélemény). A nyári kollégiumi jelentkezés is ezen a 

felületen történt, én is kipróbáltam, működött.   

Május 6-án került megrendezésre a KolHÖK Elnökválasztó Küldöttgyűlése, ahol Csonka Balázs elnök 

úr újra megválasztásra került, az egész TTK nevében kifejeztem gratulációmat.  

Ha már tavasz, akkor kollégiumi rendezvények! A tavaszi félév második felében rendezték meg a 

kollégiumok szokásos többnapos rendezvényeiket, ahol rengeteg vetélkedővel, programmal várták a 

hallgatókat! 

A kollégiumi díjak erre az évre vonatkozóan változatlanok: 

Ajtósi Dürer Tagkollégium   12320  Ft/hó 

Damjanich utcai Tagkollégium   10320  Ft/hó 

Kőrösi Csoma Sándor Tagkollégium  15320  Ft/hó 

Nagytétényi úti Tagkollégium    9320  Ft/hó 

Nándorfejérvári úti Tagkollégium  12320  Ft/hó 

Vezér úti Tagkollégium     9320  Ft/hó 

Bibó István Szakkollégium    12320  Ft/hó 

Bolyai Kollégium     12320  Ft/hó 

Eötvös József Collegium   12320  Ft/hó 

Illyés Sándor Szakkollégium   12320  Ft/hó 

Bérelt Kollégium     10320  Ft/hó 

 

A tisztséggel járó egyéb feladatok 

A mentorrendszer a másik, számomra kedves pontja a TTK HÖK-nek. Mint (akkor még csak leendő) 

mentor, már az első egyetemi évemben bekapcsolódtam ebbe a gólyákat segítő „találmányba”, amit 

már akkor nagyon megszerettem. Összegezvén végül kétszer voltam mentor, mindkét alkalommal 

nagyon szerettem, nagyszerű érzés volt a gólyák szeretetét élvezni és segíteni nekik az egyetemi 

életbe való bekapcsolódásban. Kollégiumi biztosként a rendszer működésébe jobban beleláthattam, 

én is tartottam előadásokat a mentorfoglalkozásokon, illetve a mentorhétvégén állomásként is részt 

vettem. A mentorkisokos kollégiumokra vonatkozó részét szintén megszerkesztettem. A Geo-Bio 

Gólytáborban való részvétel így duplán jó volt, nem csak mint mentor vettem részt, aki segíti a földes 

gólyákat, hanem mint biztos, akihez bármelyik felvételiző gólya fordulhatott. A mentorság része volt 

a nyílt napon való részvétel, a leendő TTK-sok tájékoztatása, a végzős gimnazisták már itt is 

érdeklődtek a kollégiumi elhelyezése és a bekerülés menetéről.  



Rendezvények szempontjából a Nedves Est, illetve a Földes felező szervezésében vehettem részt, 

amit szintén a TTK HÖK-ben való munkának köszönhetek.  

A kollégiumi biztosi feladatkor részeként írtam a Tétékás Nyúzba több kollégiumokról szóló cikket, a 

honlapot a pályafutás alatt folyamatosan szerkesztettem, ha valamilyen változás történt a KolHÖK-

ben, vagy például a kollégiumok és az egyetem közötti közlekedésben. Az előző félévekben a 

fogadóórám megtartása sosem okozott gondot, az idei év eleje bonyodalmakban már jobban 

bővelkedett, külföldi terepgyakorlatom miatt a félév első két hetében nem voltam elérhető, az óráim 

felvétele sem volt gördülékeny, így az első fogadóórámat a negyedik héten tartottam meg,ezért 

elnézést kérek. 

 

Záró gondolatok, búcsúzás 

Az Eötvös Loránd Tudományegyetem Hallgatói Önkormányzatának tagja lenni nagyszerű élmény és 

tapasztalat volt, amit soha nem felejtek el és mindig boldogan fogok visszagondolni rá. A 

tanulmányaim mindig is első helyen álltak és úgy érzem, így a harmadik egyetemi évemben már nem 

tudom precízen és becsületesen végezni a rám bízott feladatot, így a Záró Küldöttgyűlés alkalmával 

lemondok. Ezúton, így a beszámolóm keretein belül is szeretném megköszönni a közös munkát és a 

lehetőséget, hogy egy ilyen nagyszerű csapat része lehettem!   

A jövőben az utód felkészítését természetesen vállalom, ha lesz jelentkező. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat!  

 

Nagykanizsa, 2014. 11. 02. 

Kiss Zsóka 

Leköszönő Kollégiumi biztos  

 

 


